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VAN GOETHEM Benny 
Voorzitter . – Président  

   DE CONINCK Franky 

Lid – Membre 
   

MONNISSEN Robert 
Nationaal Secretaris – Secrétaire General 

   CORNELIS Theo 
Lid – Membre 

   

DOCQUIER Françoise 
Lid – Membre    ENGELBOS Patrick 

Lid - Membre    

SMITZ Roland 
Lid – Membre  Secr. Adj.    

PEETERS Luc 
 Lid - Membre 

   

DE WIN Guy 
Onder Voorzitter – Vice President 

   
DEPOORTER Mieke 
Lid - Membre 

   

 
De vergadering vindt plaats in Café Marie-Thérèse te Leuven                   La réunion a lieu au Café Marie-Thérèse à Louvain 
 

  
1. Opening vergadering 

Verwelkoming door de voorzitter  
 

2. Verslag RVB 18/09/2018  (295) 
Goedgekeurd 
 

3. Briefwisseling 
1. Mail Sandeman i.v.m. betaling: Deze zaak wordt behandeld op 

de sportcommissie van oktober. De raad van Bestuur is 
akkoord (mits OK Sportcommissie) met kwijtschelding en 
terugbetaling. 

2. Mail rolstoelbiljarters i.v.m. licentie : volledige licentie dient 
voorlopig betaald. Vermindering zal voorgesteld worden op 
budget vergadering en voorgelegd aan A.V. 

3. Mail J.J. De Becker (Gewest Henegouwen-Namen) : Betreft 
interventie Mr.Gesche op hun ASV,  Deze zaak dient 
gewestelijk afgehandeld te worden , bij geen akkoord dient de 
procedure gevolgd te worden (beroep bij Directie comité). 

4. Mail Mr. 100: biljartlakens niet conform sportreglementen, 
deze zaak wordt door verwezen naar onze advocaat. Mr 100 
heeft van de gewestelijke sportbestuurder Dhr. Masson tot 
01/12/2018 tijd gekregen om zich in orde te stellen. 
(Sportreglementen Artikel 2.2 E. ) Wordt ook doorgegeven 
aan de Nationale sportcommissie. 

5. Mail B.O.I.C. betreffende subsidie: We zullen een dossier 
opmaken en ter goedkeuring aan het B.O.I.C. voorleggen voor 
volgend jaar. 

 
 

4. Aanstelling Nationaal Ledenbeheerder 
1.  De Raad Van Bestuur heeft na uitleg van de Nationaal 

secretaris  besloten om de heer Gust Van Herck als Nationaal 
Ledenbeheerder en verantwoordelijke G.D.P.R. aan te stellen 
met ingang van heden. ((Artikel 4.5.3  Laatste paragraaf ) 

 
5. Verkiezing Nationaal voorzitter Jeugd. 

1. Op 12/10/2018 is de 4 jarige ambtstermijn van dhr. Johannes 
Franssen als National voorzitter van de jeugd ten einde. De 
uitnodiging voor kandidaturen worden verstuurd. Kandidaten 
dienen de gevraagde documenten ten laatste 15/11 te 
bezorgen aan de Nationale secretaris., De heer Johannes 
Franssen is uittredend en herkiesbaar. De RVB stelt dan in 
haar vergadering van 19/11/2018 de Nationale voorzitter 
jeugd aan. 
 

6. Nationaal penningmeester Leo Verstraelen 

1.   Ouverture de la réunion 
       Le président Benny Van Goethem souhaite la bienvenue aux 
participants et ouvre la séance. 
 
 
2.   Rapport du CDA 18/09/2018  (295) 
       Ce rapport est approuvé sans commentaires. 
 
3. Correspondances. 
 
 1.   Mail de Mr Sandeman concernant un payement: cette 
affaire sera traitée à la Commission Sportive Nationale d'octobre. Le 
Conseil   d'Administration est d'accord avec  la suppression et le 
remboursement (avec  l'accord de la Commission Sportive). 
 2.   Mail des Billards en chaises roulantes concernant les 
licences : Une licence complète est, provisoirement, payée. Une réduction, 
pour ces joueurs, sera proposée à la réunion du budget et présentée à 
l'Assemblée Générale. 
 3.    Mail de J.J. De Becker (Hainaut-Namur) concernant 
l'intervention de Mr Gesche, lors de leur Assemblée  Générale : cette 
affaire doit être traitée au niveau régional. S'il n'y a pas d'accord, la 
procédure doit être poursuivie (appel au Comité Directeur). 
  4.   Mail de Mr 100: draps de billard non conforme au 
règlement sportif : cette affaire est transférée vers notre avocat. Mr 100 a 
reçu, de la part de Mr Masson le directeur sportif régional, le temps de se 
mettre en ordre avant le 01/12/2018. (règlement sportif article 2.2 E.) Ceci 
est, également, transmis à la Commission  Sportive Nationale. 
  5.   Mail de la C.O.I.B. concernant des subsides : Nous 
établirons un dossier et le proposerons à la C.O.I.B.,  pour accord : cela 
pour la saison prochaine. 
 
 
4. Nomination d'un responsable national de la gestion des membres. 
  1.   Le Conseil d'administration, après explication par le 
secrétaire national, a décidé de nommer Mr Gust Van Herck en tant que 
responsable national avec, pour mission,  la gestion de la liste des 
membres, des licences et de G.D.P.R.  : ceci avec effet immédiat(Article 
4.5.3  dernier paragraphe). 
 
 
5.Election d'un Président National de la jeunesse. 
 1.    Au 12/10/2018, le mandat de 4 ans du président national 
de la jeunesse, Mr Johannes Franssen,  vient à sa  fin. L'invitation à 
candidature a été expédiée.  Les candidats sont priés de rentrer les 
documents  demandés avant le 15/11 au secrétariat national. Mr Johannes 
Franssen est sortant et rééligible. Le CDA nommera, lors de sa réunion du 
19/11/2018, le Président National de la jeunesse. 



 
 
 
 
 
 

KBBB vzw - FRBB asbl 

RAAD VAN BESTUUR - CONSEIL D’ADMINISTRATION 
RVB-CDA 1819-296 – 16/10/2018 

Verslag van de vergadering  
Procès-verbal de la réunion 

Zetel: 
Koninklijke Belgische Biljartbond vzw  
Fédération Royale Belge de Billard asbl  
Martelarenplein, 1 
3000 Leuven  
Ondernemingsnummer: 0409.579.332  

 

RAP.01 Datum opmaak : 21/10/2018 17:39:00 Versie: Pagina 2 van 3 
                                                            

 

1. Uitleg ontvangen i.v.m. de controle van de dienst belastingen. 
De RVB vraagt aan de Nat.Penningmeester om het nodige te 
doen. 
 

7. Mail Dieter Landuyt 
1. Voor uitzending finale 3band via play TV, Wordt verder 

besproken op volgende vergadering RVB. 
2. Benny Van Goethem zal ook nog andere zenders contacteren. 

 
8. Voorstellen Organisatie comité Multi’s 

1. Voorbereidingen lopen normaal. 
2. Afspraken i.v.m. inkom : Mieke Depoorter heeft een 

overeenkomst met een hotelschool en ze zou de beschikking 
krijgen over een tiental jongeren om te zorgen voor 
begeleiding toeschouwers en bediening in de loges. Deze 
jongeren krijgen een aantal consumpties vanuit de 
organisatie. 

3. Vergoeding van de noodzakelijke vrijwillige medewerkers op 
basis van tussenkomst overnachting en spijs en drank. 

4. Catering is in onderhandeling. 
 

9. Voorstel BTS 
1.      De Raad Van Bestuur van de K.B.B.B. heeft in haar vergadering 
hun voorstel en argumenten besproken . 
Wij doen dan ook aan de sportcommissie en aan BTS het volgend 
voorstel:  
Wij stellen voor om  de twee hoogst geplaatste spelers van de 
Nationale finale Hoofdklasse, die zich niet rechtstreeks geplaatst 
hebben via de BTS ranking , op het einde van het sportjaar 2018/19 
te promoveren naar Ereklasse Drieband voor het seizoen 
2019/2020. 
2.    Er zal ook voor het einde van de maand januari 2019 een 
bijeenkomst georganiseerd worden waarbij zowel een afvaardiging 
van de RVB, de NSC, BTS, de ereklasse spelers in alle disciplines , 
alsmede de hoofdklasse en excellentie spelers uitgenodigd worden 
, daar kunnen dan in samenspraak, de modaliteiten  voor volgende 
seizoenen worden vastgelegd .  
 

10. Multi’s 2019 Klassieke disciplines 
1. Vraag van de deelnemers aan de klassieke disciplines op 

de Multi’s i.v.m. het aantal deelnemers. 
2. De huidige beslissing van de Nationale sportcommissie 

was genomen op basis van de in vorige editie van de 
Multi’s waar een aantal wedstrijden te lang uitliepen. 

3. De RVB bevestigd de beslissing van de Nationale sport 
commissie  om tijdens de Multi’s 2019 met vier 
deelnemers te spelen in elke klassieke discipline. 

4. De RVB vraagt ook aan de Nationale Sportcommissie om 
Nationale kampioenschappen voor excellentie spelers in 
te richten in alle disciplines (Was reeds voorzien) en de 
data te communiceren met de desbetreffende spelers. 

 
11.    Aanpassing R.I.O. 
             
       1.    Bepaalde punten in het R.I.O. dienen aangepast om interpretaties 
te voorkomen . Deze aanpassingen zullen gedaan worden met consultatie 
van onze advocaat (afspraak dient gemaakt voor 12 november) 
           
12.    Verslag Vergadering UMB in Caïro 
             
       1.    U.M.B. heeft De heer Raymond Ceulemans verkozen tot erelid 
van de UMB, Proficiat Raymond !!) 
       2.    Er werden 3 nieuwe leden verkozen : Rainer Selgrath (Duitsland) 
als secretaris generaal, Herbert Thuer (Oostenrijk) als sportdirecteur, en 
Ersan Ecran (Turkije) als raadsLid. 
 
 
 

 
 
6. Info reçue du Trésorier National Mr Léo Verstraelen 
 1.    L’explication du contrôle du service des contributions a été 
exposée. Le CDA demande au Trésorier National  de faire le nécessaire. 
 
 
7. Mail de Dieter Landuyt 
 1.    Pour le direct TV de la finale 3 Bandes, par Play TV : plus de 
détails lors de la prochaine réunion. 
 2.    Benny Van Goethem contactera aussi d'autres chaines TV. 
 
 
8. Propositions des organisateurs des Multi's 
 1.    Les préparatifs  se poursuivent normalement. 
 2.    Discussion concernant les entrées : Mieke Depoorter a un 
accord avec une école hôtelière et elle aurait la disposition d'une dizaine 
de jeunes pour la conduite des visiteurs et le service dans les loges. Ces 
jeunes recevraient quelques boissons de l'organisation. 
 3.    Indemnités des aidants nécessaires, sur base d'une 
participation aux frais de  logements, repas et  boissons. 
 4.    Pour la restauration sur place : ceci est en négociation. 
 
9. Propositions du BTS 
  1. Le Conseil d'Administration de la FRBB-KBBB  a dans sa 
réunion discuté de leurs propositions. Nous leur soumettons, ainsi qu'à la 
commission sportive, ce qui suit: 
       Pour les deux meilleurs joueurs de la finale nationale des 
joueurs Excellence, qui ne se  sont pas placés directement au ranking du 
BTS, à la fin de la saison 2018/2019, nous proposons de les promouvoir 
vers la classe Honneur pour la saison 2019/2020. 
 2.   Il sera, également, organisé une réunion pour la fin janvier 
2019 avec les représentants des CDA, CSN, BTS, les joueurs Honneur de 
toutes les disciplines ainsi que les joueurs Excellence invités, ce qui 
permettra d'établir, ensemble, les modalités pour les saisons suivantes. 
 
 
10. Multi's 2019 disciplines classiques 
 1.  Demande aux participants des disciplines classiques 
concernant le nombre de participants. 
 2.   La décision actuelle de la commission sportive nationale, sur 
base des éditions précédentes où certaines compétitions  duraient trop 
longtemps. 
 3.   Le CDA  confirme  la décision de la CSN de jouer, aux Multi's 
en 2019, les compétitions classiques à quatre joueurs. 
 4.    Le CDA demande aussi à la CNS d'organiser les 
championnats nationaux des joueurs Excellence dans toutes les disciplines 
( ce qui était prévu) et de communiquer les dates aux joueurs concernés. 
 
 
11. Modifications du R.O.I. 
 1.    Certains points du R.O.I. doivent être modifiés afin d’éviter 
toutes interprétations  incohérentes . Ces  modifications seront faites en 
consultation avec notre avocat (un rendez-vous doit être pris avant le 12 
novembre). 
 
 
12. Rapport de la réunion du Caire de l'UMB 
 1.    L'U.M.B. a élu Raymond Ceulemans comme Membre 
d'Honneur de l'U.M.B. 
 2.    Trois nouveaux membres ont été élus : Rainer Selgrath 
(Allemagne) comme secrétaire général, Herbert Thuer (Autriche) comme 
directeur sportif, et Ersan Ecran (Turquie) comme membre du Conseil. 
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13.    Verslag vergadering CEB te Lausanne 

 
1.      De Europese Kampioenschappen in Brandenburg (D) zullen dit                                    
seizoen plaats vinden van 25 April tot en met 05 Mei 2019. 
2.           De KBBB stuurt 11 CEB scheidsrechters 
3.          Er worden ook twee rolstoelspelers uitgenodigd van de KBBB. 
 

 
 
Sluiting van de vergadering 
 

 
Volgende vergadering is voorzien op Maandag 19/11/2018  

13. Rapport de la réunion C.E.B. à Lausanne 
 1.    Le Championnat Européen à Brandenburg (D) se déroulera 
cette saison du 25 avril au 05 mai 2019. 
 2.   La FRBB-KBBB envoie 11 arbitres CEB. 
 3.    Deux joueurs en chaise roulante sont invités par la FRBB-
KBBB. 
 
 
Clôture de la séance    
                   Secrétaire Adjoint Roland Smitz 
  
 
Prochaine réunion est prévue le lundi 19/11/2018 

 
 

Robert Monnissen Benny Van Goethem 
Nationaal Secretaris – Secrétaire national Voorzitter  – Président  

                                                                                                               


